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..-+ Doorgestuurd 
�n verband met de verplaatsing van Achates velden is er een werkgroep opgericht 
van bewoners. Deze groep is tegen de voorgenomen locatie zoals die door het project!m 
van Gennep nu op het oog is. 

De werkgroep is afgelopen maandag in gesprek gegaan met de projectteam van het� 
Daar zijn wij op de hoogte gebracht van de kaders gesteld door de gemeente voor de te 
kiezen kaders. Maar op geen enkele wijze zijn er kaders meegegeven om te onderzoeken 
wat de gevolgen en effecten zijn voor de inwoners van de kern van Ottersum. óok zijn er 
geen kaders voor draagvlak in het dorp en mogelijkheden voor het dorp tot hèt mede 
bepalen van de voorkeurslocatie. 

Als werkgroep hebben wij de Raad en fractievoorzitter van verschillende p.irtijen van 
Gennep een brief geschreven. Inmiddels is de werkgroep in gesprek en gaat nog in 
gesprek met diverse partijen. De werkgroep is inmiddels overtuigd dat politiek Gennep 
niet op de hoogte is dat dit speelt 

Graag zou de werkgroep met de CDA fractie op korte termijn in gesprek gaan en een en 
ander toelichten. Zou jij willen kijken of er mogelijkheden zijn? 

Groe� 

Goedenavond .illen, 
Ik krijg :i:ojuist de bovenstaande app vanuit mijn achterburen 

Geef maar oan datje dit verzoek komende week zult bespreken binnen de fractie, :zou ik 
zeggen. Gesprek kunnen we niet weigeren . 
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morgen van mijt 20:45
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Bericht Bewaar:contact

Dankjewel! 47:92

Graaggedaanen..9-44:4

5 jul.

   

TotRMDVarihart: gefeliciteerd
en heelgraaggedaan! iss
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di 16 mei
urovarer

   op'korte termijn
uitspraak nodig over wel/geen

kunstgras. Verenigingen hebben
meertijd nodig om nader tot elkaar
te komen. Dit kan samengaan als

gemeente voor aantal zaken

(financieel) garant wil staan totdat

verenigingen zover zijn. Wit ik
graag ff met je. bespreken.

Uitkomst van ons gesprek-kan zijn

dat alie partijen op korte termijn

om tafel gaan (op jouw verzoek).

Dat geeft ons een laatste kans om

ditte regelen. GroetNB 5:26

Voor project LvG is realisatie van

gras de gemakkelijkste, snelste en
goedkoopste weg. ik krijg niet
veel tijd meer om deze laatste

hobbel glad te strijken. Dus als

gemeente dit heel graag wil, moet

er snel iets gebeuren (ff onder ons

gezegd en gezwegen). 15:28

©wo3tmei
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Senne 15-20

 

Voor project LvG is realisatie van

gras de gemakkelijkste, snelste en

goedkoopste weg. ik krijg niet

veeltijd meer om deze laatste
hobbel glad te strijken. Dus als

gemeente dit heel graag wil, moet

er snel iets gebeuren (ff onder ons

gezegd en gezwegen). 15:28

wa 31:mei

Hoizou ik je even
vertrouwelijk kunren bellen? Naast

bovenstaande speelt ook nog een

aantal vragen die vanuit griffie /
presidium worden gesteld. Dank!

14:53

  

Oké! 15:48

do-22 ju

HeyGp was goed overleg
vanmorgen. Alle aanwezigen
tm senednn
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Hogs was goed overleg
vanmorgen. Alle aanwezigen

tevreden,
Echter, nog wet een puntje.B

niet tevreden en is aan het randis
bellen; vanmiddagGMP en
zojuistMp. Mijn advies zou
zijn dat jij (morgen?) even met

neeJij kunt het heel helder
uitleggen en doordat de
wethoucergjimmpelt, geeft het
extra gewicht. Hopelijk begrijpt ze

de keuze dan beter. Hetis een
eerste stap, alle vertrouwen erin

dat het goed gaat komen, ook voor
VIOS. Fine avondWD 20:34

Dankjewel yoorhet!berichA.
Jehoort nog

 

 

  

Fijneavond! 54.037

. ma 26 jun.
Ho’ was het nog gelukt om ©

metMM te bellen? Ik bet
vanmiddag weer metbenG>

Go 6
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ma:26 Jun,

Hoi GEBwashet nog gelukt om
mette bellen? Ik bel
vanmiddag weer metGlengi,
omdat het rondzingt in ottersum
dat Achates niet met VIOS wil.
Hetis juist een heel positief
resultaat voor VIOS. Kunstgras,

materiaalhok, alle voorbereidingen
voor uitbreiding in toekomst (ook

kantine).

Maar, hun beeld is nu: we krijgen

geen kleedkamers.
Dat is jammer na ons positieve

overleg donderdag. 14:40

Kari ikje:straksffbellen?

WO

Ergens:tussen:12:30-13.09denk k
TAI

do:29'jun.
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do:29: jun.

 

Goedemorgen, benieuwd hoe de

college tour is gegaan. @ 144

do 6 jul
 

Beidepptevreden:over:gesprek.
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